
 

 

 

 

 

 

VÝBOR PRO PARTNERSKÉ REGIONY, VNĚJŠÍ VZTAHY A MARKETING 
ZASTUPITELSTVA PLZEŇSKÉHO KRAJE  

  

Zápis ze zasedání  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Prezence 
  

Přítomni  
RNDr. Haviar Stanislav Ph.D., Mgr. Chmelík Tomáš, 
Ing. Lochmannová Alena PhD., MBA, Mgr. Pešír Roman,  
Mgr. Procházka David, Řezanina Radomír, Sklenářová Aneta, 
Šašek Michal, PhDr. Švédová Kristina, 
 
 

Omluveni Mgr. Hlaváč Miroslav, Ing. Kříž Martin,  

Hosté - 

 

 

 

 
(dále bez titulů) 
 
 

  

 

Program 
 
1. Zahájení, formální náležitosti 

2. Akce Plzeňského kraje v 2. polovině roku 2021 

3. Spolupráce s partnerskými regiony - vývoj situace 

4. Informace o nových formách propagace činnosti Plzeňského kraje 

5. Různé 

6. Diskuze a závěr 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Číslo zasedání 4 

Datum konání  12. října 2021 – 15:00 hod. 

Místo konání zasedací místnost 326 na Krajském úřadě v Plzni 

Zapisovatel Ing. Hašková Lucie 
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Zápis z jednání 
 

 

Číslo Typ  Text 

1 O 

 
1) Zahájení, formální náležitosti 

 
Předseda výboru Michal Šašek zahájil 4. zasedání Výboru  
pro partnerské regiony, vnější vztahy a marketing ZPK. 
Předseda výboru konstatoval, že zasedání výboru je 
usnášeníschopné. 
Přítomno 9 z 11 členů výboru. 

 
Ověřovatelem zápisu byla schválena paní Aneta Sklenářová. 
 

Pro   9 
Proti   0 
Zdržel se   0 

 

 O 

 
Členové výboru byli seznámeni s programem jednání dle 
pozvánky zaslané členům výboru elektronicky 1. října 2021. 
Předseda výboru navrhl vyjmutí bodu 3 „spolupráce s partnerskými 
regiony - vývoj situace“ a přesunutí tohoto bodu na příští jednání.  
Program jednání i se změnou byl schválen. 

 
 

Pro   9 
Proti   0 
Zdržel se   0 

 

2 I,D 

 
2) Akce Plzeňského kraje v 2. polovině roku 2021 

 
Předseda výboru Michal Šašek seznámil členy výboru s již 
uskutečněnými akcemi. Plzeňský kraj pořádal v 2. polovině roku  
3 významnější akce: 
 

1. Koncert skupiny Chinaski v Klatovech - poděkování za 
nasazení v první linii a za zvládnutí covidové pandemie 
v minulých měsících.  
2. Slavnosti Jablek a vyhlášení vítězů soutěže Regionální 
potravina  
3. „Děkujeme!“ ve spolupráci s Plzeň-město v Lochotínském 
amfiteátru. 

 
Další akce, která proběhla ve čtvrtek 16. září v Plzeňském 
Škodalandu, byla „Rozcvička s Krajským půlmaratonem“. 
 
Dále pan Šašek představil plánované hejtmanské dny a jejich 
organizaci. Akce proběhnou v jednotlivých městech. Začne  se 
okresními městy a prvním se předpokládá město Tachov. Tato 
akce bude rozdělena do 3 sekcí – formální část (setkání se 
starosty), návštěva podniků a kulturní část.  
Pan Haviar se dotázal na cíl akce a navrhl instalaci putovních 
panelů s informacemi o činnostech Plzeňského kraje do veřejného 
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(frekventovaného) prostoru před danou akcí. 
Cílem akce je nejen prezentace Plzeňského kraje v daných 
regionech, ale i představení daného místa. 
Pan předseda dále uvedl, že se tomuto tématu bude výbor 
věnovat i v rámci schvalování programu na příští rok 2022 a řekl, 
že jakýkoliv podněty jsou vítané 
 
Zvažuje se připojení Plzeňského kraje k vánoční akci nějakého 
města, například rozsvícení vánočního stromku. 

 
 

3 I,D 

 
3) Informace o nových formách propagace činnosti Plzeňského 

kraje 
 

Předseda výboru informoval členy, že již došlo ke změně 
periodicity měsíčníku Plzeňského kraje na dvouměsíčník a vyzval 
členy na reakci na nový formát magazínu Plzeňského kraje  
a k podcastům. Také informoval o zveřejnění prvního čísla nového 
eMagazínu na portálu Plzeňského kraje. Tento eMagazín bude 
vycházet pouze elektronicky a střídavě s magazínem Plzeňský 
kraj. Tvoří ho stejná redakční rada jako tištěný magazín a poprvé 
si ho stáhlo celkem cca 600 lidí. 
 
Odkaz na první vydání bude zaslán elektronicky všem členům 
výboru, kteří se k němu mohou vyjádřit na příštím jednání výboru. 
 
V podcastech vznikl prozatím rozhovor s panem architektem 
Janem Soukupem, další s režisérem Tomášem Vorlem a třetím byl 
rozhovor s atletkou Marcelou Joglovou. Dale pan Šašek představil 
všechny osoby pracující na podcastech a nabídnul členům 
možnost podílet se na jejich vytváření. 
Též uvedl, že se plánuje jednání ve věci propojení s Českým 
rozhlasem Plzeň. Formát by měl být do budoucna vytvořen tak, že 
z každého například čtvrtého rozhovoru se to nejlepší otištěno 
v magazínu a celý rozhovor se objeví ve zmiňovaných podcastech. 
 
Všechny zveřejněné odkazy na podcasty budou zaslány členům 
prostřednictvím elektronické pošty. 
 
Paní Lochmanová se vyjádřila k magazínu a informovala všechny 
členy na facebookovou reakci jednoho občana, která se týká 
distribuce. Doporučuje reagovat na tento komentář a přidat 
korektní informace. Dále navrhla možnost spolupráce  
s univerzitními studenty, kteří by se též mohli podílet na vytváření 
podcastů. Také doporučila víc využívat sítě v rámci výběru 
zajímavých hostů a větší dynamičnost podcastů. 
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6 R,D 

 

4) Různé 

Pan Roman Pešír představil projekt „Rytíř Žumbera“. Jedná se o 
turisticko-naučnou hru určenou pro žáky 1. stupně základních škol 
v Plzeňském kraji a jejich rodiče. Popsal vznik projektu a jeho 
přínos, jak pro účastníky, tak i pro Plzeňský kraj.  
Vysvětlil členům výboru  pravidla hry, o kterých proběhla rozsáhlá 
diskuze. Taktéž o odměnách, o možnostech financování, rozpočtu 
a možnostech dalšího rozšíření hry. 
Pan Pěšír konstatoval, že projekt je ve vývoji a bude se na něm 
dále pracovat. 
 
Marketingové přínosy projektu: 

 Propagace ochrany životního prostředí v rámci 
Plzeňského kraje  

 Propagace turistických cílů (včetně méně známých s 
lokálním významem) v Plzeňském kraji  

 Dlouhodobé (minimálně školní rok) působení 
marketingových cílů  

 Zasažení relativně široké cílové skupiny (rodiny s dětmi)  

 Propagace Plzeňského kraje v širším měřítku (www 
stránky projektu www stránky kraje)  

 Vedlejší marketingovou podporu získají všechny 
projekty kraje týkající se jak životního prostředí, tak 
turistiky, spojené s navštěvovanými cíli  

 (projekty spojené s vodním hospodářstvím, ochranou 
vodních zdrojů, naučné stezky apod.) 

 
Dále pan Tomáš Chmelík navrhl předsedovi a členům výboru 
představení prezentace „Plzeňský kraj – nejlepší místo pro 
inovace“ na příštím jednání. 
 
Pan Šašek informoval v krátkosti členu o novém Jednacím řádu 
Zastupitelstva Plzeňského kraje a výborů Zastupitelstva 
Plzeňského kraje.  
 
Nový jednací řád je přílohou tohoto zápisu. 

 

7 R,D 

 
5) Diskuze a závěr 

 
Někteří členové výboru projevili zájem o změnu jednacího dne 
výboru. Navrhli pondělí nebo čtvrtek.  
 
Předseda výboru poděkoval všem za účast, připomněl termín 
dalšího plánovaného jednání 30. 11. 2021 a zasedání ukončil. 

 

O-organizační, P-k projednání, I-informativní, D-diskusní, R-různé, J-jiné 
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Přílohy 
 

Číslo Název přílohy 

1 Prezenční listina - neveřejná 

2 Jednací řád Zastupitelstva Plzeňského kraje a výborů Zastupitelstva Plzeňského 
kraje 

 
Zápis vyhotoven dne 08. 11. 2021 
 
 

B-bere na vědomí, U-ukládá, J-jmenuje, S-schvaluje, D-doporučuje 

 
 

 
 
 
 
 Ing. Lucie Hašková Aneta Sklenářová Michal Šašek 
 
 

 ................  ................   ................  ................  ................  ................  
 zapisovatel   ověřovatel    předseda výboru  

 

 

Číslo Typ  Usnesení Stav 

 
11/21 

 

 
S 

 
Výbor schválil ověřovatelem zápis paní Anetu Sklenářovou. 
 

Pro:  

Proti:  

Zdržel se:  

Nehlasoval:  
 

 
 
 

9 
0 
0 
0 

 
12/21 

 
S 

 
Program jednání i se změnou byl schválen. 
 

Pro:  

Proti:  

Zdržel se:  

Nehlasoval:  
 

 
 

   9 
0 
0 
0 


